
 
 
From: Patrik Greblo [mailto:patrik_greblo@t-2.net]  

Sent: Friday, December 04, 2009 11:13 AM 
To: 'dare petric'; 'Patrik Greblo'; jkaras@siol.net; JANEZ.KRIZAJ@QUEST.ARNES; 

MARTIN.STIBERNIK@SIOL.NET; 'Andrej Sraka'; 'Dušan Zore'; 'Boštjan Dermol'; mateas@siol.net; 

kulasici@gmail.com; Gregor Štibernik 
Subject: RE:  

 
Hvala za obrazložitev. Sicer se je na skupščini govorilo tudi o tem, da naj bi dobili za sendvič, kar pa je 
sedaj itak nemogoče preveriti…pa to tudi ni bistvo, (očitno so na IPFju očitno res samo zaposleni in pa 
sindikalisti, ki ne delajo zastonj). 
 
Skratka, predlagal sem, da se kot vir podatkov, ki bodo šteli za osnovo za delitev, vključi podatek o 
plačanih mehaničnih pravicah (očitno jih je potrebno pridobiti s strani Sazasa) ter (Janov predlog) 
podatek o številu koncertov oz. številu obiskovalcev na koncertih (podatek mora biti merodajen in je 
zato spet Sazasova evidenca morda najboljša. Pričakujem, da bo naša komisija ali pa Zavod IPF 
uradno zaprosil Združenje Sazas o možnosti pridobitve teh podatkov ter v kakšni obliki (ni pričakovati, 
da bo Sazas odstopil kar celo bazo podatkov, kajne?), preden se lahko o tem odločimo.  
 
Tudi me zanima, a na današnjem sestanku lahko pričakujemo predstavitev simulacije predloga, ki 
smo ga podali že pred mesecem? 
 
LP 
 
Patrik 
 


